
OBNOVA SPODNJE NAME

Nič več pohištva, ampak vse za šport
S preselitvijo uredništva Dela in revij za Bežigrad je v Tomšičevi ulici ostala prazna hiša, ki jo je kupila Nama.

Sem bo preselila vso upravo, sedanje pisarniške prostore pa bo preuredila v prodajne. Predvidoma naj bi tu
dobili salon pohištva, kar pomeni, da bo Nama ob Tromostovju spremenila svojo namembnost.

»Če bo le mogoče, bomo še letos preuredili spodnjo Namo v športno hišo, v kateri bo moč kupiti prav vse za
šport od palic za golf, smuči, boksarskih rokavic do trenerk in drugih oblačil za šport,« je povedal Stane
Kaprol, komercialni direktor Name.

Naredili so že sazname blaga, ki ga bodo prodajali, se o tem že dogovorili z dobavitelji in haročili arhitektom
načrt za notranjo opremo. Notranjost bodo nekoliko spremenili, da ne bo videti ena sama dolgočasna galerija,
marveč ji bodoskušali navdahniti nekoli več domačnosti. Vsaj rekli so tako. Naj ob tem še dodamo, da so se v
Nami tudi odločili za deljen delovni čas in se odrekli (v prid stabilizacijskih prizadevanj) razkošju dvoizmen-
skega dela. To jih sicer rahlo skrbi, vendar vse kaže, da bo marsikatero trgovsko podjetje v Ljubljani začelo
podobno razmišljati, saj že dolgo govorimo, kako razsipniško se obnašamo tudi na tem področju.

V hiso z žetonom?
V novi športni Nami pa se nam obeta še ena posebnost in sicer v načinu postrežbe. Razmišljajo o tem, da bi

kupci vstopali v hišo s posebnim žetonom, ki bi ga dobili pri vhodu. Karkoli bi potem izbrali, bi nevzeli takoj s
seboj, marveč bi vse dobili pri izhodu, kjer bi bile skupne blagajne Tako ne bi prenašali nobenih vreč, nobenih
potovalk po trgovini, ker bi tudi te lahko pustili spodaj.

»Vse blago bi bilo razstavljeno po obešalnikih in prodajalci bi imeli samo to nalogo, da bi svetovali kupcem
in ne bi več pisali računov. Zato bi jih tudi manj potrebovali. Druga prednost je v tem, da bi tako imeli le dve
blagajni spodaj in bi spet nekaj prihranili. Pa še kupcem se ne bi bilo treba sprehajati, z vrečk ami po trgovini in
s tem bi morda preprečili tudi marsikatero krajo vtrgovini,« sorazlagali vNami, vendarvse vpogojniku, kajtio
tem načinu prodaje se šele pogovarjajo.

- Kje so ovire, da te novosti ne bi vpeljali v Ljubljani?
»Pri potrošnikih, ker ne vemo, ali bodo to ugodno sprejeli ali ne, čeprav ima ta način prodaje vrsto

prednosti,.« je bil odgovor. ^
Stara navada je pač železna srajca, a včasih jo je le treba sleči. A. Adamič


